
 
 
 

PROTOKÓŁ Nr XII/04 
 

z XII posiedzenia Rady Gminy Mielnik 
w dniu 07 czerwca 2004 roku. 

 
Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900 , 
zakończyła się o godz.1100. 
 
Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu. 
 

Otwarcia XII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Mieczysław 
Jaroszuk. 
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że w sesji 
uczestniczy 15 radnych, co stanowi regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał. 
 
Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską. 
 

Do punktu 2. 
 
Pan Przewodniczący zgłosił wniosek uzupełnienia porządku obrad o następujące punkty : 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004r. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia środka specjalnego. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, przyjęła wniosek zgłoszony 
przez Przewodniczącego Rady. 
Uchwalony porządek obrad XII sesji Rady Gminy brzmi następująco : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia środka specjalnego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części Gminy Mielnik 

9. Podjęcie uchwały w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia 
wartości jednego punktu w poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Mielniku. 
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10. Informacja Kierownika Terenowej Placówki KRUS w Siemiatyczach  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 
Do punktu 3. 

 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że protokół z poprzedniej sesji Rady 

Gminy wszyscy radni otrzymali, ponadto jest on wyłożony na sali obrad.  
Zwrócił się z zapytaniem czy radni mają uwagi lub poprawki do treści protokołu ? 

Pani Helena Datczuk 
Stwierdziła, że na poprzedniej sesji nie otrzymała odpowiedzi na zgłoszone pytanie – czy 
powinnością mieszkańców jest samodzielne wyprofilowanie rowów i zasianie trawy po 
zakończeniu prac związanych z układaniem chodników w Moszczonie Królewskiej ? 
 
Pan Tomasz Gorochowicz 
Rowy w Moszczonie Królewskiej zostały wyprofilowane i doprowadzone do porządku w 
takim zakresie, w jakim przewidywała to umowa z wykonawcą. Jeśli ktoś miał życzenie coś 
w tym zmienić, a dotyczyło to 2 lub 3 osób, to mógł to zrobić własnymi siłami i środkami. 
Większość mieszkańców wsi nie miała zastrzeżeń do wykonanych prac. 
 

Rada Gminy 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, przyjęła protokół z XI 
sesji Rady Gminy. 
 

Do punktu 4. 
 

Pan Wójt przedłożył Radzie Gminy sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami : 

� Odbył się już przetarg na dokumentację oczyszczalni i kolektora sanitarnego. W związku 
z faktem, że niektórzy wykonawcy skorzystali z przysługujących im uprawnień i wnieśli 
odwołania, przedłużyły się procedury z tym związane. Wszystkie te protesty zostały przez 
nas odrzucone, przetarg rozstrzygnął się na wysokości ok.129 tys.zł. 

� Jest już na ukończeniu droga w Tokarach, przez las, do cerkwi. Ustalili śmy wspólnie z 
Nadleśnictwem, że zostanie wykonana kładka drewniana przy cerkwi, Nadleśnictwo 
przekaże na ten cel drewno. 

� Podpisana została specyfikacja na przetarg na samochód, nie zostaną wykorzystane 
wszystkie środki zarezerwowane na ten cel w budżecie. Niewykorzystane środki zostaną 
skierowane na wymianę stolarki okiennej w budynku Urzędu Gminy. 

� Rozstrzygnięty został przetarg na stolarkę okienną w budynku strażnicy OSP, stan 
obecnej tam stolarki jest fatalny. Koszt jej wymiany będzie wynosił około 10 tys.zł. 

� Należy niezwłocznie rozpocząć prace przy malowaniu dachu na budynku strażnicy OSP, 
dach ten jest bardzo zniszczony przez korozję. 

� Dobiegają końca starania o budowę drogi przez Homoty, czekamy obecnie na pozwolenie 
na budowę. Kłopoty jakie tam wystąpiły wynikały z stanowiska jakie zajął Wojewódzki 
Zarząd Dróg i Telekomunikacja S.A. w kwestii zajęcia pasa drogowego. 

� Jesteśmy tuż przed przetargami na ulice gminne w Niemirowie i Tokarach i na część drogi 
Radziwiłłówka-Grabarka. Na część tej ostatniej drogi będziemy się ubiegać o środki 
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europejskie, podobnie jest z drogą Adamowo-Wilanowo (część tej drogi dożwirujemy we 
własnym zakresie). 

� Jeszcze do 15 czerwca br. specjalnie zatrudnieni pracownicy będą w Urzędzie Gminy 
Mielnik pomagać rolnikom w wypełnianiu wniosków o dopłaty. Pan Wójt zaapelował do 
obecnych na sesji, aby w swoich wsiach przypomnieli rolnikom o bliskim terminie 
zakończenia przyjmowania wniosków. 

� W dniu 13 czerwca br. odbędą się wybory do Parlamentu Europejskiego, lokale wyborcze, 
te same przy każdych wyborach, czynne będą w godzinach 800-2200 . Członkowie 
poszczególnych komisji wyborczych zostali zgłoszeni przez komitety wyborcze, Wójt, po 
jednej osobie, zgłosił swoich przedstawicieli do każdej komisji. 

 
Rada Gminy przyjęła do wiadomości sprawozdanie złożone przez Pana Wójta. 

 
Do punktu 5. 

 

Pan Przewodniczący Rady odczytał treść zgłoszonych przez radnych interpelacji : 

Interpelacja nr 33/04 Pana Mikołaja Żornaczuka 
1. Czy we wsi Wilanowo będzie robiony chodnik ? 
2. Czy żwirówka w stronę Siemichocz, której wykonanie było planowane w ubiegłym roku, 

będzie robiona w tym roku ? 
3. Czy będzie robiony przystanek autobusowy koło Szweda, wniosek w tej sprawie 

zgłaszałem już w ubiegłym roku. Są w Wilanowie małe dzieci uczęszczające do szkoły 
oraz ludzie starsi i jakiś dach nad głową trzeba im zrobić. 

4. Należy dożwirować drogę Adamowo-Wilanowo. 
(w zał. na str...........prot.) 

 
Interpelacja nr 34/04 Pani Heleny Datczuk 
Proszę o wyznaczenie drogi dojazdowej na odcinku Radziwiłłówka-Grabarka, w 
miejscowości Końskie Góry (skrzyżowanie dróg Moszczona Królewska-Końskie Góry). 

(w zał. na str...........prot.) 
 
Zapytanie Pani Walentyny Wierzby 
Czy dotarła już do gminy dokumentacja na modernizację pomieszczeń na Ośrodek Zdrowia w 
Mielniku? 
 

Do punktu 6. 
 
Pani Skarbnik Gminy przedstawiła radnym projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2004r. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XII/68/04 
w sprawie utworzenia środka specjalnego. 

(w zał. na str.............prot.) 
 

Do punktu 7. 
 
Pan Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie utworzenia środka specjalnego. 
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XII/69/04 
w sprawie utworzenia środka specjalnego. 

(w zał. na str.............prot.) 
Do punktu 8. 

 
Pan Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego przedstawił radnym projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania części Gminy Mielnik. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XII/70/04 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania części Gminy Mielnik.. 

(w zał. na str.............prot.) 
 

Do punktu 9. 
 
Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła radnym projekt 
uchwały w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości jednego 
punktu w poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Mielniku. 
 

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr XII/71/04 
w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz ustalenia wartości jednego punktu 
w poszczególnych kategoriach zaszeregowania dla pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Mielniku. 

(w zał. na str.............prot.) 
 
(po przerwie)  
 

Do punktu 10. 
 
Pan Jan Gumieniak – Kierownik Placówki Terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia 
Społecznego zapoznał obecnych na sesji ze zmianami ustawy o ubezpieczeniu społecznym i 
ustawy o zasiłkach rodzinnych, oraz udzielił odpowiedzi na zapytania radnych. 
 

Do punktu 11. 
 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania udzielił Wójt Gminy. 
 
Odpowiedź na interpelację nr 33/04 
1. Jutro odbędzie się spotkanie z Dyrektorem Czmutem na temat realizacji zamierzeń 

dotyczących budowy dróg i chodników, zapisanych w budżecie gminy na 2004r. 

2. Jeśli chodzi o drogę z Wilanowa do Siemichocz, to na terenie naszej gminy leży odcinek o 
długości 1,2 km., pozostała część drogi leży na terenie Gminy Nurzec. Jest to droga 
powiatowa, a z tego co Panu Wójtowi wiadomo, to zarówno Starosta jak i Wójt Gminy 
Nurzec nie mają środków na jej budowę. Jeśli mielibyśmy inwestować w tę drogę, to 
dotyczyłoby to tylko odcinka leżącego na terenie naszej gminy. Należy jednak poczekać, 
może Starostwo znajdzie środki na modernizację tej drogi. 

3. Przystanek w Wilanowie zostanie zbudowany na tej samej zasadzie, jak zbudowano 
przystanek w Mętnej. 

4. Dożwirowanie drogi Adamowo-Wilanowo – odpowiedź udzielona została w punkcie 4 
porządku obrad ( str.nr 2 protokołu). 
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Odpowiedź na interpelację nr 34/04 
Problem związany z drogą Radziwiłłówka-Grabarka, na odcinku w Końskich Górach, 
zostanie rozwiązany – droga zostanie wyznaczona i odkrzaczona. Złożyliśmy do Marszałka 
Województwa wniosek o środki finansowe na dokończenie budowy tej drogi. 
 
Odpowiedź na zapytanie Pani Walentyny Wierzby 
Tak jak Wójt już to mówił na posiedzeniu Komisji, projektant dokumentacji spóźnia się z 
dostarczeniem jej do Mielnika, tłumacząc się niesprawnym samochodem. Dzisiaj 
otrzymaliśmy od niego telefon z informacją, że jest już, wraz z dokumentacją, w drodze do 
Mielnika. 
 

Do punktu 12. 
 
Pan Wójt poinformował zebranych, że w dniu 20 czerwca br. o godz. 1300 w Gminnym 
Ośrodku Kultury odbędzie się szkolenie dot. ochrony roślin, rolnicy biorący udział w tym 
szkoleniu otrzymają certyfikat ważny przez 5 lat. 
 
Pani Regina Chodźko – mieszkanka Niemirowa 
W imieniu mieszkańców Niemirowa zwróciła się z prośbą o pomoc w zakupie promu do 
Niemirowa, ponieważ wieś ta od 2 lat jest pozbawiona przeprawy promowej. Do kogo należy 
w tej sprawie pisać i kogo prosić o pomoc. 
 
Pan Wójt Gminy 
Zapewnił, że sprawa ta jest mu dobrze znana i pewne działania zostały już podjęte. W 
styczniu bieżącego roku Agencja Mienia Wojskowego miała do sprzedaży promy, ale zostały 
one sprzedane, zanim powzięliśmy informacje o tym. W tym roku Agencja promów już nie 
będzie sprzedawać. Pan Szymaniuk z MON obiecał pomoc w tej sprawie, będzie ją pilotował 
i jak tylko pojawi się możliwość kupna promu, zostaniemy o tym poinformowani. 
Oprócz tego śledzimy w internecie wszelkie ogłoszenia dotyczące przetargów na tego typu 
sprzęt, ale jak dotąd nic się w tej sprawie nie pojawiło. 
Mieszkańcy Niemirowa mogą również zwrócić się do Wójta Gminy Konstantynów, ponieważ 
gmina tą powinna być również zainteresowana tą sprawa. 
 
Pani Olga Pogrebniak 
1. Jeżeli będzie wytyczana droga na Grabarkę w Końskich Górach to koniecznie trzeba ją 

oznakować, bo ludzie chcący tamtędy dojechać do Grabarki, błądzą. 
2. Należy wyznaczyć ścieżkę rowerowa z Radziwiłłówki do Grabarki, dużo turystów jest z 

rowerami i trudno im tam trafić. 
3. Oznakować Górę Bazylkową i studzienkę, po drodze do Moszczony, oraz głaz przy 

drodze do Grabarki. 
 
Pan Wójt Gminy 
Na pewno drogę tę trzeba oznakować aby przyjezdni przestali błądzić. Pan Nadleśniczy 
Chursowicz podsunął pomysł aby oznakować najciekawsze miejsca w gminie i sporządzić ich 
ewidencję. Zostanie to zrobione po uprzednim sprawdzeniu tych miejsc. Pan Chursowicz 
zapewnił, że jeżeli koło takiego miejsca będzie przebiegała droga śródleśna, to on jest gotów 
urządzić tam postój. 
W Mielniku zostaną ustawione tablice z planem Mielnika, oraz 6 tablic informacyjnych na 
terenie gminy (w Niemirowie, w Mielniku, w Tokarach). Będą tam zaznaczone najważniejsze 
punkty orientacyjne gminy. 



 6 

Pan Kazimierz Zalewski 
1. Należy dokonać naprawy drogi w Tokarach, koło Lodzi, droga ta została odebrana bez 

udziału mieszkańców, a teraz nawierzchnia jej została wypłukana przez wodę. Na 
poboczu są dziury sięgające do połowy drogi. Obecnie jest robiona w Tokarach inna 
droga przez tego samego wykonawcę i Pan sołtys obawia się, że zostanie ona wykonana 
równie niestarannie jak i poprzednia. 

2. W Tokarach od 2 lat nie pracowała równiarka a są tam drogi gminne pilnie wymagające 
naprawy. 

 
Pan Wójt Gminy 
Zapewnił, że droga koło Lodzi jest na 3 letniej gwarancji i zostanie naprawiona. Zwrócimy 
się z tym do wykonawcy. Planujemy tę drogę w bieżącym roku, na pewnym jej odcinku, 
utwardzić poprzez położenie emulsji asfaltowej. Zdaniem Wójta, droga ta nie jest tak zła, jak 
to przedstawił Pan sołtys. 
 
Obecny na sesji Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Pan Jerzy Żornaczuk zapoznał 
radnych z programem obchodów Dni Mielnika (26-27 czerwca br.) 
 
Pan Wacław Antoni Malon 
Stwierdził, że w programie obchodów zostały pominięte zawody strażackie, co jego zdaniem 
jest niesłuszne, ponieważ jest to bardzo ciekawa, widowiskowa impreza, pozwalająca 
wykazać się strażakom z OSP. 
 
Pan Wójt wyjaśnił, że już dwa lata pod rząd, przy okazji Dni Mielnika, odbywały się zawody 
strażackie, raz były to powiatowe a drugi raz z okazji 70-lecia powstania jednostki OSP w 
Mielniku. Strażacy gminni są obecni przy każdej imprezie organizowanej przez gminę, 
pilnują ładu i porządku w trakcie ich trwania. Obecnie powiatowe zawody strażackie 
odbywają się co dwa lata i u nas, przez jakiś czas, na pewno już nie będą organizowane, bo są 
także inni chętni do organizacji. 
 
Pani Helena Datczuk 
Zwróciła się z zapytaniem czy nie można było zaprosić na Dni Mielnika jakiegoś znanego 
solistę, np. Pana Krawczyka lub Panią Jarocką ? 
 
Pan Żornaczuk wyjaśnił, że Pani Jarocka nie miała wolnego terminu zaś honorarium Pana 
Krawczyka wyniosłoby 14 tys.zł., na co nie jest nas stać. 
 

Do punktu 13. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad XII sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie. 
 
 
 
Protokołowała 

Elżbieta Szymańska 


